
Silva: Niebawem będę mógł trenować z zespołem

News - ASRoma.pl

Jonathan Silva okazał się najświeższym nabytkiem Giallorossich.

Argentyński defensor udzielił swojego pierwszego wywiadu w barwach

nowego zespołu, dla Roma TV. 

Witamy w Romie Jonathan, jakie są dwoje odczucia po przybyciu do stolicy

Włoch?

- Jestem szczęśliwy z bycia tutaj, dla mnie to naprawdę niesamowite. Centrum

sportowe ma piękne struktury i jest dla mnie wielką radością bycie w tym mieście i

w tym tak pięknym kraju. Jestem zadowolony, że może dzielić wszystko to z wami.

W tym sezonie miałeś problem z kolanem: jak się czujesz teraz?

- Czuję się dosyć dobrze, niebawem będę mógł trenować z zespołem. Jestem

zadowolony i zmotywowany i bycie tutaj jest dodatkowym bodźcem, aby

przyspieszyć mój powrót na boisko.

Jakie miałeś zdanie na temat włoskiej piłki gdy grałeś przeciwko

Juventusowi w Lidze Mistrzów?

- To taktyczna piłka, gdzie gra się z dużą determinacją: płacisz drogo za najmniejszy

błąd. Zawsze trzeba grać z maksymalną koncentracją, z wielkim zaangażowaniem i

poświęceniem.

Jakie są twoje osobiste cele?

- Pomoc tej świetnej drużynie i bycie do dyspozycji wielkiego klubu. Chcę dać co

mam najlepsze.

Co popchnęło ciebie do wyboru Romy?

- Gdy tylko dowiedziałem się o zainteresowaniu Romy od mojego agenta, nie

wahałem się: poczułem nieopisaną radość, którą chciałby czuć każdy piłkarz.
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